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به گزارش مجله خبری غذا و دارو، دکتر محمد عبدهزاده؛ رئیس هیاتمدیره سندیکا در
نامهای به دکتر اسحاق جهانگیری معاون اول رئیسجمهور درخواست کرد تا اقدامات فوری

و اساسی برای تامین و تخصیص ارز صنعت دارو انجام شود.

سندیکای صاحبان صنایع داروهای انسانی ایران هشتم آذرماه نامهای در مورد مشکلات
ارزی صنعت دارو به معاون اول رئیسجمهور ارسال کرده و اعلام کرده بود: «به دلیل
محدودیت تامین منابع ارزی در سال جاری کل ارز قابل تخصیص برای حوزه دارو معادل
یک و نیم میلیارد دلار (تولید و واردات) پیشبینی شده است. باتوجه به سوابق ارز
مصرفی کشور در سنوات گذشته فقط حوزه تولید دارو نزدیک به یک میلیارد دلار ارز
نیاز دارد. علاوه بر این تامین دارو و تجهیزات پزشکی مورد نیاز کرونا بخش قابل

توجهی از ارز موجود را نیز به خود اختصاص داده است.»

رئیس هیاتمدیره سندیکا با اشاره به اینکه قسمت عمده مواد اولیه مورد نیاز
شرکتهای تولیدی از طریق کشور هند و چین تامین میشود، گفت: «متاسفانه در سه ماهه
گذشته تخصیص ارز روپیه بهطور کامل متوقف شده و تخصیص یوان چین که بیش از سه ماه
قبل انجام و ریال آن به بانک پرداخت شده، هنوز در وجه شرکتهای فروشنده کارسازی

نشده است.»

دکتر عبدهزاده در این نامه هشدار داده وضعیت پیش آمده به گونهایست که اگر رسیدگی
فوری صورت نگیرد، زمینهساز کمبودهای وسیع دارویی در سه ماهه پایانی سال خواهد

بود.
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